



Requirement to Pay

Demande formelle de paiement

Important - See Reverse / Important - voir au verso

Date OCT 13 2016		TSO BSF
Northern Ontario Regional Collections/Compliance Centre		9892
Contact - Personne-ressource N. Ross	Tel. - Tél (519) 645-5074	Ext. - Poste
Reference number - Numéro de référence	Toll Free - Sans frais 1 866-752-6569	

WILLIAM THOMAS ROSS
144 OAKLAND RD PO BOX 7
OAKLAND
ON N0E 1L0

BILL ROSS ENTERPRISES LTD
C/O: ACCOUNTS PAYABLE
144 OAKLAND ROAD PO BOX 7
OAKLAND
ON N0E 1L0

Date of Birth: November 13, 1952

Account number Numéro de compte	445214505RI
------------------------------------	-------------

You are hereby required to pay to the Receiver General on account of the above-named tax debtor's liability under one or more of the following Acts (see reverse):

- (1) **forthwith**, the moneys otherwise and immediately payable to the tax debtor which you are required to pay;
- (2) all other moneys otherwise payable to the tax debtor which you will be, within one year, liable to pay, as and when the moneys become payable;
- (3) where the moneys referred to in (1) and (2) include interest, rent, remuneration, a dividend, an annuity or other periodic payment, all such payments to be made by you to the tax debtor at any time during or after the one year period until the liability is satisfied;
- (4) **the moneys that within 90 days you would otherwise loan or advance to, or pay on behalf of the tax debtor, and if you are a bank, credit union, trust company, or other similar person, when the tax debtor is indebted and has granted security in respect of the indebtedness;**

but do not pay hereunder more than \$53,107.94 (the maximum payable).

La présente exige que vous versiez au receveur général au titre de l'obligation du débiteur fiscal mentionné ci-dessus, en vertu d'une ou de plusieurs des lois énoncées au verso :

- (1) **immédiatement**, les sommes autrement et alors payables au débiteur fiscal que vous devez payer;
- (2) toutes les autres sommes autrement payables au débiteur fiscal que vous devrez payer dans un délai d'un an, au fur et à mesure que ces sommes deviendront payables;
- (3) lorsque les sommes dont il est question aux points (1) et (2) comprennent des intérêts, un loyer, une rémunération, un dividende, une rente ou un autre paiement périodique, tous ces paiements que vous devez faire au débiteur fiscal à toute échéance pendant ou après le délai d'un an jusqu'à ce que l'obligation soit respectée;
- (4) **les sommes qu'autrement, dans les 90 jours, vous prêteriez ou avanceriez au débiteur fiscal ou payeriez en son nom, et si vous êtes une banque, une caisse de crédit, une compagnie de fiducie ou une autre personne semblable, lorsque le débiteur fiscal est en dette envers elle et lui a fourni une garantie à l'égard de la dette;**

mais vous n'avez pas à verser plus que 53,107.94\$ (le maximum payable).

Please make cheques or money orders payable to the Receiver General and remit them with one of the enclosed Remittance Vouchers or with the tax debtor's name, address, account and reference number as well as the remitter's name in the enclosed addressed envelopes.

Failure to pay the Receiver General the amounts required above renders you personally liable to pay those amounts to Her Majesty.

Veuillez libeller les chèques ou mandats à l'ordre du receveur général et les faire parvenir dans les enveloppes-réponses ci-jointes avec une des pièces de versement fournies, ou avec les nom, adresse et numéro de compte et de référence du débiteur fiscal y compris le nom du payeur.

À défaut de verser au receveur général les sommes exigées ci-dessus, vous serez personnellement redevable du paiement de ces sommes à Sa Majesté.

DA Fleming
DOUG FLEMING
4